
اخبارخبر كوتاه ذوب آهن اصفهان و فولاد مبارکه در مسیر افزایش همکاری و تعامل

توزیع برنامه در شهرستان ها و تمركز زدایی از شهر تهران

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان خبر داد :

۱۵ دستگاه ترانس قدرت شبکه برق خوزستان در مرحله طراحی و ساخت

از  چند  تنی  و  مدیرعامل  زاده  یزدی  منصور 
 ۲۵ شنبه  یک  اصفهان  آهن  ذوب  مسئولین  دیگر 
مهرماه با حضور در شرکت فولاد مبارکه با مدیرعامل 
و معاونین این شرکت ، در نشستی تعاملی ، دیدار 
و تبادل نظر کردند .یزدی زاده ، تعامل و همکاری 
بین این دومجموعه بزرگ فولادساز کشور را بسیار 
صنعت  در  چشمگیر  دستاوردهای  موجب  و  مهم 
این صنایع بزرگ،  : مدیریت  فولاد دانست و گفت 
امر خطیری است و همه ما موظفیم با همفکری و 
همکاری، پتانسیل و توان این مجموعه های بزرگ را 
به سمت تعالی صنعت و اقتصاد کشور رهنمون کنیم 
.مدیرعامل ذوب آهن اصفهان، جهت ارائه ایده های 
جدید و همچنین کارشناسی فنی و اقتصادی مسائل 
و موضوعات فی مابین که می تواند منجر به نتایج 
مشترکی  کمیته  که  داد  پیشنهاد   ، شود  ارزشمند 
تشکیل گردد تا طرح های تعاملی و مشارکتی قبل 
از اجرا در ابعاد مختلف بررسی گردد .یزدی زاده با 
اشاره به منافع مشترک این دو صنعت مهم کشور ، 
گفت : آنها مرجع صنایع فولادی کشور هستند و می 
پشتیبانی  یکدیگر  از  مختلف  های  در حوزه  توانند 
کنند که حفظ منافع کل صنعت فولاد کشور را در 
پی دارد .  وی خاطرنشان کرد: حمل محصولات و 
مقاصد مشترک، تامین مواد اولیه و مبادی مشترک 
، نکات و تجربه های فنی، کارکنان و سرمایه های 

انسانی همه و همه از جمله مواردی هستند که دو 
قطب فولادی استان اصفهان با همکاری همدیگر می 
افزوده جمعی دست  ارزش  به  آنها  با کمک  توانند 
به  سازمانی  مواهب  از  مجموعه  هردو  و  پیداکنند 

وجود آمده منتفع گردند.
به  اشاره  ضمن   ، نیز  مبارکه  فولاد  مدیرعامل 
 : گفت   ، اصفهان  آهن  ذوب  در  خود  فعالیت  دوره 
این مجتمع عظیم صنعتی، مادر صنعت فولاد کشور 

است و در شکل گیری صنایع مختلف فولادی ایران از 
جمله فولاد مبارکه ، نقش مهمی ایفا نموده است .وی 
نگاه کلان به موضوعات صنعت فولاد را عامل اصلی 
توسعه و هم افزایی دانست و گفت : ذوب آهن اصفهان 
و مجتمع فولاد مبارکه به دلیل مشابهت در جنس 
تولیدات که فولادی است و حضور در استان اصفهان 
، دارای منافع و مسائل مشترک هستند .مدیرعامل 
دو  این  افزایی  هم  نقش  به  اشاره  با  فولادمبارکه 

فولادساز بزرگ گفت: تولد ذوب آهن و فولادمبارکه 
تفکر  حاصل  دارند  اختیار  در  که  هایی  مجموعه  و 
با منابع محدود،  بلند مدت و استراتژیکی است که 
نگاهی به نسل های آینده داشتند.طیب نیا گفت : 
به حق، نجات صنعت نیازمند نگاه ملی است و اگر 
ما که امروز در این دو بنگاه اقتصادی به فعالیت می 
پردازیم به خوبی مدیریت نکنیم ، موفقیت چندانی 
از  جلوگیری  موارد  از  بسیاری  در  و  نیاورده  بدست 
تعارض های سازمانی برایمان امکان پذیر نیست. اگر 
نگاه ما فقط به استان اصفهان  معطوف باشد و منطقه 
ای عمل کنیم از دیگران نمیتوانیم انتظار داشته باشیم 
که ورای مناطق جغرافیایی خود تصمیم بگیرند. در 
مجموعه  تواند  می  فرابخشی  و  ملی  نگاه  حقیقت 
را  را نجات دهد و دغدغه های مدیران  بزرگ  های 
نیز به کمترین حد ممکن برساند. وی افزود :  این دو 
مجتمع عظیم صنعتی ، پیشگامان و بزرگان صنعت 
فولاد کشور هستند و همفکری و تعامل آنها ، توسعه 
صنعت کشور را به دنبال دارد .طیب نیاز از پیشنهاد 
تشکیل کمیته مشترک استقبال کرد و گفت : این 
کمیته می تواند نقش اتاق فکر برای اجرای طرح های 
مشترک را ایفا کند .در ابتدای این برنامه مدیرعامل 
و معاونین هردو شرکت با حضور در معراج الشهدای 
شرکت فولادمبارکه به مقام شامخ شهدای نام آشنا 

ادای احترام نمودند .

معاون هنری و سینمایی مدیرکل استان تهران 
گفت: سیاست ما بر این است که برنامه های هنری را 
در شهرستان های استان تهران توزیع و تمرکززدایی 
و  هنری  معاون  مرادی  باشیم.میثم  داشته  مرکز  از 
استان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  سینمایی 
عکس  و  فیلم  هفته  اختتامیه  آیین  در  تهران 
اسلامشهر که در محل سالن همایش های اداره ارشاد 
این شهرستان برگزار شد، اظهار کرد: سیاست کاری 
تمرکز  تهران،  استان  ارشاد اسلامی  اداره کل  ما در 
اجرای  و  برنامه های هنری  توزیع  و  از مرکز  زدایی 
از ظرفیت  بتوانند  تا همه  آنها در شهرستان هاست 
اجرای  به  اشاره  با  ببرند.مرادی  بهره  ها  برنامه  این 

شهرستان های  در  هنری  جشنواره  چندین  همزمان 
جشنواره  کودک،  جشنواره  افزود:  تهران  استان 
جشنواره  شهادت،  و  ایثار  نماز،  جشنواره  مهدویت، 
با  و  استان  مختلف  نقاط  در  تهران  تئاتر  استانی 
همکاری هنرمندان و ادارات ارشاد در شهرستان های 
استان تهران به مرحله اجرا درآمده است.وی تاکید 
تهران  استان  های  شهرستان  نیاز  به  توجه  با  کرد: 
یک بازنگری در عقد تفاهم نامه ها شده تا با اجرای 
شهرستان ها،  سطح  در  فرهنگی  مختلف  برنامه های 
بالقوه  پتانسیل های  و  ظرفیت ها  از  شناسایی  زمینه 
و ناشناخته مورد توجه و استفاده بیشتر قرار گیرد.

معاون هنری و سینمایی اداره کل ارشاد استان تهران 

تصریح کرد: با رایزنی انجام شده با سازمان سینمایی 
شهرستان  در  امسال  عکس  و  فیلم  هفته  کشور، 
شهرستان های  مشارکت  و  محوریت  با  اسلامشهر 
در  ملارد  و  قدس  شهریار،  کریم،  رباط  بهارستان، 
دو بخش نمایشگاهی و تشکیل کارگاه های آموزشی 
سینمای  دفتر  تعطیلی  به  اشاره  با  شد.وی  برگزار 
جوان در شهرستان اسلامشهر، گفت: با پیگیری های 
دور،  چندان  نه  آینده  در  موانع  رفع  و  شده  انجام 
بازگشایی  شاهد  اسلامشهر  شهرستان  هنرمندان 
شهرستان  این  در  جوان  سینمای  انجمن  دفتر 
دفتر  این  مجدد  اندازی  راه  امیدوارم  بود،  خواهند 
زمینه رشد و تعالی استعدادها و پتانسیل های بالقوه 

و ناشناخته ای منطقه را فراهم سازد.مرادی با اشاره 
به اینکه شهرستان اسلامشهر به دیار حافظان، قاریان 
قرآنی و قهرمانان ورزشی شناخته شده، خاطرنشان 
شهرستان  این  هنرمندان  همه  می کنم  آرزو  کرد: 
قاریان  و  ورزشی  قهرمانان  ورزشکاران،  کنار  در  هم 
به  هنری  مختلف  عرصه های  در  قرآن  حافظان  و 
و  فیلم  هفته  اختتامیه  آیین  در  بدرخشند.  خوبی 
معزز  از خانواده های  تجلیل  عکس شهرستان ضمن 
شهدای مدافع حرم و مدافعان سلامت و پیشکسوتان 
عرصه فیلم و عکس این شهرستان، از نفرات برگزیده 
در بخش های مختلف فیلم و عکس با اهدای لوح و 

تندیس تجلیل و قدردانی به عمل آمد.

مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان از طراحی و ساخت 
۱۵ دستگاه ترانس خریداری شده در شرکت ایران ترانسفو خبر داد 
و گفت: دو دستگاه ترانس ۲۳۰ کیلو ولت در ماه های آینده به این 
های  معاون طرح  همراه  به  شود.مدیرعامل  می  داده  تحویل  شرکت 
مجلس  در  شوش  و  شادگان  های  شهرستان  نمایندگان  و  توسعه 
 ۱۵ ساخت  قرارداد  طرف  ترانسفو  ایران  شرکت  از  اسلامی  شورای 
دستگاه ترانس این شرکت، بازدید کردند. محمود دشت بزرگ در این 
خصوص اظهار کرد: شرکت برق منطقه ای خوزستان در حال حاضر 
یک قرارداد فعال برای خرید ۱۵ دستگاه ترانس به مجموع ظرفیت 
۹۷۰ مگاولت آمپر با شرکت ایران ترانسفو زنجان دارد و این بازدید 
به همراه نمایندگان مجلس با هدف کسب اطلاع از مراحل طراحی و 
تسریع در ساخت این دستگاه ها انجام شده است.وی ارزش سرمایه 
گذاری این قرارداد را بیش از ۱۹۲ میلیارد تومان اعلام کرد و افزود: 
دستگاه   ۱۵ ترانسفو  ایران  که شرکت  شده  مقرر  قرارداد  این  بر  بنا 
ترانس شامل ۳ دستگاه ۲۳۰ به ۳۳ کیلو ولت با ظرفیت ۵۰ مگاولت 

 ۱۶۰ ظرفیت  به  ولت  کیلو   ۱۳۲ به   ۲۳۰ ترانس  دستگاه  دو  آمپر، 
مگاولت آمپر و ۱۰ دستگاه به ظرفیت ۵۰ مگاولت آمپر ظرف مدت 
۱۸ ماه به ما تحویل دهد.مدیر عامل شرکت برق منطقه ای خوزستان 
توضیح داد: در این بازدید مقرر شده که دو دستگاه ترانس ۲۳۰ به 
۱۳۲ کیلو ولت در ماه های آینده به این شرکت تحویل داده شود تا 
در پست اصلی هفت تپه شوش نصب و راه اندازی شوند.دشت بزرگ 
پایداری  و  توسعه  های  طرح  برای  نیز  ها  ترانس  سایر  کرد:  تصریح 
شبکه برق تحت نظارت این شرکت در نظر گرفته شده اند که بعد از 
ایران ترانسفو مراحل نصب آنها در پست های برق آغاز می  تحویل 
شود.وی افزود: خرید این ترانس ها کمک می کند تا علاوه بر نوسازی 
ترانسفورماتورهای پست هفت تپه اصلی، افزایش ظرفیت منصوبه را 
عامل شرکت  باشیم.مدیر  انتقال داشته  و  توزیع  فوق  در پست های 
برق منطقه ای خوزستان با قدردانی از همراهی نمایندگان شهرستان 
ترانسفو، گفت: در  ایران  از شرکت  بازدید  های شادگان و شوش در 
و  بازدید  ترانسفو  ایران  امکانات  و  ظرفیت  از  نمایندگان  بازدید  این 

در جلسه ای که با مدیران این شرکت برگزار شد شرکت کرده اند. 
همچنین بنا شد نمایندگان برای نوسازی و توسعه شبکه برق استان 
همکاری لازم را به ویژه در بحث سرمایه گذاری و تامین بودجه، با 

شرکت برق منطقه ای خوزستان داشته باشند.

باغ ها در سکوت خشک می شوند

صنعت پسته در خطر نابودی

هزاران هکتار باغ پسته و صنایع وابسته بالادستی این محصول 
در کرمان در حالی بر اثر خشکسالی در معرض خطر قرار گرفته اند که 

مسئولان هیچ راهکاری برای حل مشکل ندارند.
پیش  و  گذشته  آبی  سال  طی  بارندگی  درصدی   ۸۰ کاهش 
در  بارندگی  کاهشی  روند  ادامه  خصوص  در  هواشناسی  بینی های 
بخش  درآمدترین  پر  عنوان  به  را  استان  کشاورزی  کرمان،  استان 

اقتصادی تحت تأثیر قرار داده است.
به  را  خسارت خشکسالی  دقیق  اعداد  هنوز  مسئولان  چند  هر 
بخش کشاورزی اعلام نکرده اند اما میزان تولید پسته ۴۰ تا ۵۰ درصد 
در  را  روند  است، همین  یافته  کاهش  تا ۴۰ درصد  نیز ۳۰  و خرما 
سومین محصول پر درآمد استان یعنی گردو و خشکبار هم می توان 

مشاهده کرد.
افت شدید قیمت پسته و خطر از دست دادن بازارها

خشکسالی تغییرات اقلیمی و افزایش قیمت نهاده های کشاورزی 
به محصولات سیفی و سایر محصولات در جنوب کرمان نیز صدمات 
زیادی وارد کرده است اما در این میان پسته با درآمدزایی سالانه ۱.۵ 
ارزآور کرمان در بخش کشاورزی و  میلیارد دلار مهمترین محصول 
با افت  ارزآوری در استان کرمان است که سال جاری  دومین عامل 

تولید قابل توجهی مواجه بوده است.
هر سال ۹۰ درصد از محصول تولیدی در استان وارد بازارهای 
تزریق  داخلی  بازار  به  آن  از  اندکی  بخش  و  می شود  بین المللی 
توجهی  قابل  بخش  تولید  افت  دلیل  به  جاری  سال  در  که  می شود 
از مشتری های خارجی پسته کرمان به سمت بازار کشورهای رقیب 

یعنی آمریکا، ترکیه و یونان رفتند.
دو سال قبل نیز همین وضعیت روی داد و ۹۵ درصد از محصول 
پسته به دلیل تغییرات اقلیمی و بی آبی از بین رفت و ادامه این روند 
مواجه  جدی  خطر  با  را  کشور  ارزآوری  پایه های  مهمترین  از  یکی 

می کند.
نکته جالب توجه اینکه طی دو دهه اخیر که باغ های پسته استان 
با تنش آبی مواجه شده اند مسئولان در سطوح ملی هیچ اقدام مؤثری 
دیگر مسئولان  از سوی  و  نداده اند  انجام  تولید  ریسک  کاهش  برای 

محلی هم فقط ابراز نگرانی می کنند.
طی دو دهه اخیر که باغ های پسته استان با تنش مواجه شده اند 
مسئولان در سطوح ملی هیچ اقدام مؤثری برای کاهش ریسک تولید 
انجام نداده اند و از سوی دیگر مسئولان محلی هم فقط ابراز نگرانی 

می کنند

این در حالیست که استفاده از ارقام مقاوم در مقابل تنش های 
منابع  از  استفاده  و  آبیاری  مکانیزه  روش های  از  استفاده  دمایی، 
ارائه تسهیلات  بیمه ای و  تأمین آب در کنار حمایت  برای  جایگزین 

برای تأمین نهاده ها می تواند بسیاری از مشکلات را کاهش دهد.
اما ادامه رویه فعلی نتیجه ای جز از بین رفتن مهمترین بخش 

سرمایه کشاورزی استان کرمان نخواهد داشت.
از  یکی  و  ایران  بازرگانی  اتاق  سابق  رئیس  پور  جلال  محسن 
با مهر اظهار داشت:  فعالان حوزه پسته در استان کرمان در گفتگو 
باید به عنوان یک محصول استراتژیک و صادرات  به محصول پسته 
در  حتی  ارزآور  کالاهای  مهمترین  از  محصول  این  شود  نگاه  محور 
شرایط تحریم است چون ایران در این زمینه ارجحیت تولید کمی و 
کیفی دارد به همین دلیل هم حمایت از تولید این محصول اهمیت 

بالایی دارد.
وی عنوان کرد: متأسفانه طی سال های اخیر تغییرات اقلیمی پی 
به عنوان  استان کرمان  تولید پسته در  در پی موجب کاهش سطح 

مهمترین قطب تولید محصول در ایران شده است.
افت  شاهد  گفت:  کرمان  در  خشکسالی  به  اشاره  با  پور  جلال 
سطح آب های زیر زمینی در دشت های پسته خیز استان هستیم و 
همین امر باغ ها را در مخاطره جدی قرار داده در این شرایط حمایت 
از کشاورزان در راستای ادامه تولید و رفع موانع موجود اهمیت بسیار 

بالایی دارد.
بازارهای جهانی باید حفظ شوند

دارای  را  پسته  جهانی  بازارهای  حفظ  برای  برنامه ریزی  وی 
اهمیت بسیار بالا دانست و گفت: در زمینه پسته شاهد فعالیت صنایع 
بالا دستی و پایین دستی متعدد هستیم که میلیاردها تومان سرمایه 
را در خود متمرکز کرده و هزاران نفر نیز در این زمینه مشغول به 
کار هستند و در صورت تداوم وضعیت فعلی شاهد چالش جدی در 

استان خواهیم بود.
وی گفت: حمایت از کشاورزان بسیار مهم است و در این صورت 
المللی  بین  بازارهای  از  و حفاظت  برای حراست  است که می توانیم 
تلاش کنیم، با وجود همه مخاطرات و مشکلات هنوز هم پسته ایران 
دارای ارجحیت بسیار بالا در زمینه تولید است زیرا پسته آمریکا بسیار 

ریز و بی کیفیت است.
مسئولان نمی دانند چه بر سر کشاورزان استان کرمان آماده است

احمد نظری یکی از کشاورزان و تولیدکنندگان پسته در استان 
کرمان است که در گفتگو با مهر می گوید: مسئولان چشم خود را به 
نمی دانند چه  و  بسته اند  کرمان  استان  در  روی مشکلات کشاورزان 
چه  نیست  مشخص  استانی  مسئولان  است،  آمده  کشاورزان  سر  بر 
هم  وزارتخانه ها  مسئولان  و  می دهند  مطبوع  وزارتخانه  به  گزارشی 

گویا در شرایط کرونا تمایلی برای بازدید میدانی از استان ها ندارند.
آیا مسئولان می دانند که اگر این باغ ها خشک شدند میلیون ها 
فرصت شغلی از بین می رود و این جوانان به جای کشاورزی به قاچاق 

سوخت و کالا روی می آورند
وی افزود: باغ های پسته امسال نیمه خشک شدند و در بهترین 

حالت ۵۰ درصد باغ ها مثمر بودند و محصول هم بی کیفیت شد این 
شرایط فقط به دلیل خلاء تحقیق و کارهای کارشناسی برای مقابله با 
تغییرات اقلیمی و عدم تأمین منابع آب است. آیا مسئولان می دانند 
و  می رود  بین  از  فرصت های شغلی  باغ ها خشک شدند  این  اگر  که 

جوانان به جای کشاورزی به قاچاق سوخت و کالا روی می آورند؟
حداقل  سال  هر  وابسته  صنایع  و  باغ ها  این  کرد:  بیان  نظری 
تأمین  استان ها  سایر  فصلی  کارگران  برای  هم  شغل  میلیون  یک 
می کند، دراین شرایط چرا همه نشسته اند و از دست رفتن فرصت های 

اقتصادی و تولید را نگاه می کنند و هیچ کاری انجام نمی دهند؟
وی گفت: تا کی مسئولان پشت میزهایشان می نشینند و حقوق 
بالای ۱۰ میلیون می گیرند و کاری نمی کنند؟ این وضعیت کی باید 
تمام شود؟ از مسئولان دولت جدید می خواهیم به وضعیت کشاورزی 
در استان کرمان ورود کنند و از نزدیک ببینند که محصولات ارزآوری 
مانند پسته و خرما در حال نابود شدن هستند و کسی کاری نمی کند.

وی گفت: در آمریکا شرایط را برای مهاجرت کشاورزان کرمان 
فراهم می کنند، زمین می دهند و با حمایت های علمی و آزمایشگاهی 
شرایط را برای بهبود تولید مهیا می کنند و هدفشان هم تأمین ثروت 
است اما در کرمان که مهد تولید پسته است همه نشسته اند و نگاه 
مرکز  در  ببینند  و  کنند  تحقیق  می خواهم  مسئولان  از  می کنند. 
تحقیقات پسته استان کرمان طی ۱۰ سال گذشته چه اقدام عملی 

برای حمایت از کشاورزان انجام شده است؟
فراهم  کرمان  کشاورزان  مهاجرت  برای  را  شرایط  آمریکا  در 
می کنند، زمین می دهند و با حمایت های علمی و آزمایشگاهی شرایط 

را برای بهبود تولید مهیا می کنند
محمدرضا پور ابراهیمی، رئیس کمیسیون اقتصادی مجلس اظهار 
داشت: پسته در استان کرمان تنها یک محصول کشاورزی نیست بلکه 
صنایع گسترده ای را به همراه خود دارد که شامل ترمینال های ضبط 
و فرآوری است که میلیاردها دلار سرمایه را شامل می شود و حراست 

و حفاظت از این سرمایه ها بسیار مهم است.
از  حمایت  سمت  به  ها  گذاری  سیاست  باید  کرد:  تصریح  وی 
کشاورزان برود و در این زمینه تحقیقات و پشتوانه های علمی برای 

مهار مخاطرات بسیار مهم است.
اقدامات دانش بنیان برای حمایت از صنعت پسته افزایش یابد

پور ابراهیمی خواستار حمایت از محققان و اقدامات دانش بنیان 
در این زمینه شد و گفت: می توان با استفاده از پتانسیل های علمی 
و  اقلیمی  تغییرات  مقابل  در  مقاومت  برای  باغ ها  اصلاح  به  نسبت 

افزایش محصول کار کرد.
وی با اشاره به کاهش سطح زیر کشت به دلیل خشکسالی گفت: 
این  در  برود  بین  از  استان کرمان  در  پسته  باغ های  داد  اجازه  نباید 

صورت شاهد ضربه شدید به اقتصاد استان خواهیم بود.
کشاورزان استان کرمان طی سال های اخیر با مشکلات جدی در 
زمینه تولید مواجه بوده اند که می توان به دلال بازی، افزایش قیمت 
نهاده ها، تغییرات اقلیمی، نوسانات ارزی، مشکلات ناشی از تحریم ها و 

صادرات محصول اشاره کرد.

سرگروه متقاضیان طرح اقدام ملی 
مسکن شهرستان بندرانزلی مشخص شد

مسکن  بنیاد  عمومی  روابط  گزارش  به 
انتخاب  و  بندی  گروه  توجیهی،  جلسه  گیلان، 
مسکن  ملی  اقدام  طرح  متقاضیان  سرگروه 
شهرستان بندرانزلی، در قالب گروه های ساخت 
امور  معاون  بابایی  بهمن  مهندس  حضور  با 
اسلامی  انقلاب  مسکن  بنیاد  شهری  مسکن 
بنیاد  مدیر  بلندپایه  رضا  مهندس  استان، 
بازرسی  سازمان  نمایندگان  شهرستان،  مسکن 
راه و شهرسازی شهرستان  و  فرمانداری  استان، 
اداره  اجتماعات  سالن  محل  در  متقاضیان  و 
فرهنگ و ارشاد اسلامی بندرانزلی برگزار گردید. 
مسکن  بنیاد  شهری  مسکن  امور  معاون  بابایی، 
انقلاب اسلامی با بیان اینکه : ۲۴۶ نفر متقاضی 
نفر   ۸۸ تعداد  که  نموده  نام  ثبت  طرح  این  در 
واجد شرایط در این طرح قرار گرفتند و تاکنون 
مسکن  بانک  نزد  وجه  واریز  به  نسبت  نفر   ۵۶
اهتمام داشته که بر این اساس انتخاب سرگروه 
از  پس  گردد.  می  مشخص  متقاضیان  بلوک  و 
اقدام  طرح  های  دستورالعمل  تبیین  و  تشریح 
با مطرح  برای حاضرین، متقاضیان  ملی مسکن 
کردن سوالاتی جویای پاسخ و شفاف سازی نحوه 
اجرای طرح اقدام ملی مسکن شدند که معاون 
امور مسکن شهری بنیاد مسکن انقلاب اسلامی 
استان توضیحات کامل ارائه نمود. بابایی در پایان 
شهرستان  ملی  اقدام  طرح  پروژه   : نمود  اشاره 
بندرانزلی در زمینی به مساحت تقریبی ۳۸۸۲ 
متر مربع در ۱۲ بلوک ۴ طبقه، ۸ واحدی ) هر 
با اسکلت بتنی طراحی گردیده  طبقه ۲ واحد( 
است. در ادامه جهت تعداد ۷ بلوک )قطعه زمین( 
توافق  بصورت  ابتدا  نفره   ۸ های  گروه  قالب  در 
سرگروه مشخص و سپس جهت افراد باقیمانده 
بصورت قرعه کشی اقدامات لازم صورت پذیرفت.

تامین آب آشامیدنی ۱۴ شهر و ۱۹۸ 
روستای گیلان از تصفیه خانه بزرگ 

آب استان
مدیران کل امور اقتصادی و دارایی و دیوان 
از تصفیه  یکشنبه  امروز  محاسبات گیلان صبح 
بازدید  سنگر  منطقه  در  استان  آب  بزرگ  خانه 
شرکت  مدیرعامل  و  مدیره  هیات  کردند.رئیس 
نقش  به  اشاره  با  بازدید  این  در  گیلان  آبفای 
مهم تصفیه خانه آب گیلان در تامین آب شرب 
شهرها و روستاهای استان گفت: هم اکنون این 
 ۱۹۸ و  شهر   ۱۴ آشامیدنی  آب  خانه  تصفیه 
محسن  می کند.سید  تامین  را  گیلان  روستای 
حسینی، ظرفیت تولید این تصفیه خانه را ۶ هزار 
لیتر در ثانیه اعلام کرد و افزود: با بهره برداری 
از فاز دوم تصفیه خانه آب گیلان در اسفندماه 
آب  تامین  برای  خوبی  پشتوانه  گذشته،  سال 
ایجاد  پوشش  تحت  روستاهای  و  شهرها  شرب 
شده است.وی تصریح کرد: ۴ هزار و ۶۰۰ لیتر 
بر ثانیه از آب تولید شده در این تصفیه خانه از 
تامین  حال  در  )ره(  بهجت  الله  آیت  سد  محل 
گیلان  فاضلاب  و  آب  شرکت  است.مدیرعامل 
و  برداری  بهره  ساخت،  قرارداد  خصوص  در 
قرارداد  قالب  در  خانه  تصفیه  این  از  نگهداری 
BOT؛ مبلغ ابتدایی این قرارداد را ۱۶۸ میلیارد 
تومان ذکر کرد و افزود: با توجه به فهرست بهای 
سال ۹۹ ارزش این تصفیه خانه ۱۴۸۵ میلیارد 
تومان است.حسینی با تاکید بر رفع مشکلات و 
تنش هایی که در حوزه آب شرب برخی از شهرها 
 ۲ رشت  شهر  در  گفت:  دارد،  وجود  روستاها  و 
هزار و ۲۰۰ کیلومتر خطوط انتقال و توزیع در 
این  از  کیلومتر  که ۲۷  است  برداری  بهره  مدار 
دارد.علیرضا  بازسازی  و  اصلاح  به  نیاز  خطوط 
اقتصادی و دارایی گیلان  امور  نوروزی مدیرکل 
نیز در این بازدید با تاکید بر استفاده از ظرفیت 
خیّران جهت اجرای پروژه های آبرسانی؛ خواستار 

تشکیل کمیته تامین منابع مالی در استان شد.

جلسه بررسی وضعیت ارتباطی پاسگاه 
پلیس راه محور مهاباد به ارومیه

 این جلسه که در محل پلیس راه محمدیار 
گسترش  و  ارتباطی  وضعیت  آخرین   ، برگزارشد 
خطوط تلفنی به منظور استفاده بیشتر از سرویس 
های  مخابراتی انجام گرفت .صالحی رئیس اداره 
مخابرات شهرستان نقده با بازدید میدانی از امکانات 
مخابراتی در این محور موضوع دایری وارتقا خطوط 
همکاران  و  گرفت  قرار  کار  دستور  در  ارتباطی 
به  نسبت  زمان  کمترین  در  انتقال  شبکه  حوزه 
اداره مخابرات  اقدام نمودند.رییس  دایری خطوط 
فیبر  قطعی  به  اشاره  با  ادامه  در  نقده  شهرستان 
 : گفت  های شهرستان  ومحور  مسیرها  در  نوری 
انجام فعالیتهای عمرانی و توسعه ای توسط دستگاه 
تاسیسات  به  آسیب  موجب  رسان  خدمات  های 
با  است  لازم  که  شود  می  مخابراتی  تجهیزات  و 
توجه به تردد اکیپ های پلیس راه دراین مسیرها 
همکاری لازم  با مخابرات انجام گیرد.رییس پلیس 
تلاش  از  قدردانی  ضمن  نقده  شهرستان  راهور 
مجموعه مخابرات شهرستان ، استفاده روز افزون 
از تکنولوژی و خدمات مخابراتی را جز ضروریات 
دانست و خواستارگسترش وارتقا امکانات مخابراتی 

دراین محور شد.

رئیس سازمان مدیریت بحران:
مناطق زلزله زده اندیکا نیازمند 

امدادرسانی متفاوتی هستند
با  گفت:  بحران  مدیریت  سازمان  رئیس 
توجه به موقعیت خاص منطقه و عشایری بودن 
مناطق زلزله زده اندیکا نسبت به دیگر محل های 
امداد  برای  متفاوتی  برنامه  نیازمند  آسیب دیده، 
رسانی هستیم. اسماعیل نجار اظهار کرد: همواره 
در خدمت مردم خوزستان بودیم و خواهیم بود. در 
پی زلزله اخیر اندیکا مردم دچار آسیب و خسارت 
شدند، اما خدا را شاکریم که جان باخته و مصدوم 
آن چنانی نداشتیم. نجار افزود: از دقایق اول حادثه، 
استانداری  محوریت  با  اجرایی  دستگاه های  همه 
برای کمک های امدادی تلاش کردند.وی ادامه داد: 
بر اساس گزارش های ارائه شده، امکانات امدادی و 
آذوقه در اختیار مردم قرار گرفته است و برنامه ها 
و اقدامات اسکان موقت و تحویل چادر نیز انجام 

شده است.

تقویت اینترنت خانگی روستای سید 
میران و نوچمن از توابع گرگان

با نصب تجهیزات جدید ، سرویس اینترنت 
خانگی روستاهای نوچمن و سید میران تقویت 
اعلام  ضمن  کبیر  احمدرضا  .مهندس  شد 
در  مخابرات  ارتباطات  توسعه   : گفت  خبر  این 
روستاها ی توایع گرگان باتلاش کارشناسان در 
است. برخوردار  ای  ویژه  اولویت  از  و  دستورکار 
وی با اشاره به اینکه سرویس اینترنت به عنوان 
است  مطرح  کنونی  شرایط  در  مردم  اصلی  نیاز 
استفاده  جهت  به  و  تحصیلی  سال  آغاز  با    ،
آنرا  تقویت   ، بیشتر دانش آموزان و دانشجویان 
کاملا ضروری دانست .مدیر مخابرات شهرستان 
گرگان در ادامه به تشریح اقدامات انجام شده در 
اقدامات  از این  روستاها پرداخت و گفت : یکی 
نصب دو دستگاه dslam و افزایش پورت های 
است  میران  سید  و  نوچمن  روستای  در   adsl
که موجب شده است متقاضیان بیشتری  بتوانند  
با کیفیت   و  مند شده  بهره  اینترنت خانگی   از 

افزون تری  از این سرویس استفاده کنند.  

مدیر مخابرات منطقه گلستان : 
هدف از طرحهای توسعه ای رضایت 
بیش از پیش مشترکان همراه اول است

عملیات  روند  ناک  شرکت  با  ای  درجلسه 
و  بررسی  استان  در  سیار  ارتباطات  توسعه 
تاکید  اول  همراه  مشترکان  رضایت  کسب  بر 
اقدامات  با تشریح  شد.دکتر غلامعلی شهمرادی 
مناسب  وضعیت  از   ، زمینه  این  در  شده  انجام 
پوشش تلفن همراه استان سخن گفت و افزود: 
در  ای  توسعه  فعالیتهای   ، وجود  این  تمام  با 
باید  تلفن همراه  افزایش کیفیت شبکه  راستای 
ادامه داشته باشد.وی با تاکید به مدیران شرکت 
 ، استان  در  اول  توسعه همراه  پیمانکار عملیات 
نسبت به تسریع در اجرای پروژه گفت : تکمیل 
سایت های نیمه کاره و راه اندازی آنها در اولویت 
صورت  لازم  ریزی  برنامه  راستا  این  در  باشدو 
کسب  گلستان  منطقه  مخابرات  گیرد.مدیر 
اول  در  از پیش مشترکان همراه  رضایت بیش 
استان را از اهداف برنامه های توسعه ای استان 
دانست و برای رسیدن به این هدف و اجرای به 
موقع طرح ها و پروژه دستورات ویژه صادر کرد.

تجلیل از فرزندان برتر علمی کارکنان 
مخابرات منطقه گلستان

از دانش آموزان و دانشجویان  در مراسمی 
منطقه  مخابرات  کارکنان  فرزندان  از  برترکه 
آموزان  دانش  .از  شد  تجلیل  هستند  گلستان 
و  دولتی  نمونه   مدارس  در  شده  پذیرفته 
تیزهوشان همچنین دانشجویان  دارای رتبه برتر 
مخابرات  کارکنان  فرزند  کنکور سال ۱۴۰۰  در 
غلامعلی  دکتر  ابتدا  مراسم  این  .در  شد  تقدیر 
تمامی  به  را  موفقیت  این  کسب  شهمرادی 
تبریک  آنان  خانواده  الخصوص  علی  همکاران 
آمده  بدست  موفقیت  اینکه  به  اشاره  با  و  گفت 
آغاز راه است افزود: فرزندان موفق با رسیدن به 
اندوزی  از فرصت دانش  بالاتر و استفاده  مدارج 
خود  برای  موفقیت  از  سرشار  آینده  توانند  می 
این مطلب  بر  تاکید  با  .وی  بزنند  و جامعه رقم 
 : گفت  شود  غرور  باعث  نباید  ها  موفقیت  که 
های  موفقیت  کسب  برای  مسیری  پیروزی  هر 
بالاتر و بیشتر است  با خضوع و امید به خدا ، 
با نیت خدمت به مردم باید ادامه راه طی شود.
خانواده  نقش  گلستان  منطقه  مخابرات  مدیر 
دانست  تاثیرگذار  بسیار  را  فرزندان  موفقیت  در 
را  ها  خانواده  حمایت  نباید  فرزندان  افزود:  و 
فراموش کنند و می بایست قدردان زحمات آنها 
باشند. علمی  جایگاه  این  به  رسیدن  جهت  در 
در پایان این مراسم از ۱۴ نفراز فرزندان همکار 
و  دولتی  نمونه  مدارس  به  ورود  به  موفق  که 
برتر در کنکور  رتبه  تیزهوشان همچنین کسب 
لوح  و  اهداء شاخه گل  با  اند  سال ۱۴۰۰ شده 

سپاس تجلیل شد.

روسای نواحی ۱ و 2 مخابرات 
شهرستان گرگان معرفی شدند

مخابرات  مدیر  حضور  با  ای  جلسه  در 
شهرستان گرگان ریاست نواحی ۱ و ۲ مخابرات 
شورای  جلسه   شدند.در  معرفی  شهرستان  این 
اداری مخابرات شهرستان گرگان ، روسای نواحی 
با  کبیر  احمدرضا  معرفی شدند.مهندس  و ۲   ۱
حسین  و  طالبی  غلامعلی  زحمات  از  قدردانی 
رسول   ، نواحی  این  پیشین  ریاست  جعفری 
خلیلی را به سمت ریاست ناحیه ۲ و سمیه کرد 
را به سمت ریاست ناحیه ۱ مخابرات شهرستان 
اینکه  به  اشاره  با  کرد.وی  معرفی  گرگان 
نیاز  استان  مرکز  عنوان  به  گرگان  شهرستان 
سرویسهای  و  خدمات  ارائه  در  بیشتر  تلاش  به 
با   : دارد گفت  به مشتریان  با کیفیت مخابراتی 
متخصص  و  مجرب  انسانی  نیروهای  از  استفاده 
کرد  محقق  را  گرفته  نظر  در  اهداف  توان  می 
مرکز  در  مخابراتی  ارتباط  پیشرفت  و  توسعه  و 

استان را بیش از پیش متصور بود.

سرپرست جدید منطقه دو امورآب و 
فاضلاب منطق اراك معرفي شد

طي حکمي از سوي مهندس یوسف عرفاني 
استان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  نسب 
مرکزي ، مهندس مجید فرجي به عنوان سرپرست 
منطقه دو امور آب و فاضلاب اراک معرفي گردید.

فاضلاب  و  آب  روابط عمومي شرکت  گزارش  به 
شنبه  روز  در  که  اي  جلسه  در  مرکزي  استان 
۲۴ مهرماه در امور آب و فاضلاب اراک با حضور 
مدیرعامل شرکت آبفاي استان مرکزي ، قائم مقام 
مدیر عامل، معاونان و تعدادي از  مدیران مستقل 
از  جمعي  و  اراک  آبفاي  امور  مدیر   ، ستادي  
مسئولان این امور برگزار گردید ، مهندس مجید 
فرجي به عنوان سرپرست منطقه دو امور آب و 
فاضلاب اراک معرفي شد.در این مراسم همچنین 
جواد  محمد  مهندس  زحمات  از  قدرداني  ضمن 
یاوري مدیرسابق این منطقه ، طي حکمي از سوي 
مدیرعامل ، وي به سرپرستي امور بهره برداري و 
فاضلاب شهرستان  و  آب  امور   ، فاضلاب  توسعه 

اراک منصوب گردید.
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